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 Mestni svet
   
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj 
 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106
 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si

Številka:   900-9/2025-MOK-82
Datum:     21. 5. 2025

Z A P I S N I K

22. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 21. 5. 2025 ob 16.00  v sejni sobi 16 
stavbe Mestne občine Kranj. 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec.

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 
Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, Nika Dolinar Divjak, mag. Maj Fritz, Sandra 
Gazinkovski, Gordana Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša 
Majcen, Sonja Mašić,  Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta 
Sagadin, Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. 
Igor Velov, Mitar Vujinović in Manja Zorko.

Na seji so bili navzoči še:  Bojan Veselinović – direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance 
in splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Andraž Jakelj – vodja Urada 
za družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, Gašper Kleč - vodja Urada za gospodarstvo 
in gospodarske javne službe, Tomaž Lanišek - vodja Urada za razvoj in pametno skupnost,  Vid Krčmar – vodja 
Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje.

Na seji je bil prisoten novinar Simon Šubic.

Predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 28 svetnic in svetnikov ter, da je s tem mestni 
svet sklepčen. 

Prisotne je obvestil, da se bodo v skladu s sprejetim sklepom, seje mestnega sveta zvočno-slikovno posnete. 
Navzoče je opozoril na odgovornost, da v svojih predstavitvah, razpravah in pojasnilih ne navajajo varovanih 
osebnih podatkov. 

Na mizo so bila posredovana naslednja gradiva: poročilo o izvršitvi sklepov 21. seje MS, seznam sklepov komisij 
za to sejo z vsemi pripombami, sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 21. seji dne 19. 5. 2025 
in ni imel pripomb nanj, pisno obvestilo Manje Zorko o ugotovitvi obstoja okoliščin, ki izkazujejo nasprotje 
interesov v zvezi z 2.C točko dnevnega reda in predlog sklepa, nov predlog Imenovanja direktorja Prešernovega 
gledališča Kranj z osnutkom sklepa o izbiri, ki ga predlaga Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

Na mizo je bilo posredovano gradivo Kadrovske zadeve, za katero je predsedujoči, župan Matjaž Rakovec 
predlagal, da se uvrsti na dnevni red in dal na glasovanje naslednji

SKLEP: 
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Na dnevni red se kot 2. Kadrovske zadeve uvrstita: 
A. Soglasje k razrešitvi direktorice Zdravstvenega doma Kranj
E. Potrditev kandidature za članico Nadzornega odbora Fundacije Vincenca Drakslerja

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 

Ravno je bilo na mizo posredovano gradivo Premoženjska zadeva - Uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih 
programov (NRP) – Nakup dela stavbe št. 17 (stavba 740) na Tavčarjevi ulici 22 v Kranju s strani Zavoda za 
turizem in kulturo Kranj, za katerega je predsedujoči predlagal, da se uvrsti na dnevni red in dal na glasovanje 
naslednji

SKLEP: 

Na dnevni red se kot 3. točka – Premoženjske zadeve uvrstijo: 
C. Uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov (NRP) – Nakup dela stavbe št. 17 (stavba 740) na 
Tavčarjevi ulici 22 v Kranju s strani Zavoda za turizem in kulturo Kranj.

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, je obvestil mestni svet, da bo v skladu s 129. členom Poslovnika v kolikor 
ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o upravljanju in 
vzdrževanju javnih parkirišč, po skrajšanem postopku.  Za Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Jakoba Aljaža Kranj, pa umaknil predlog za skrajšani postopek.
V nadaljevanju je župan Matjaž Rakovec podal Poročilo o projektih in investicijah v obdobju od 10. aprila do 
danes.

Razprave na dnevni red ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 21. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov
2. Kadrovske zadeve 
3. Premoženjske zadeve  
4. Spremembe in dopolnitve Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Kranj - osnutek
5. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Jakoba 

Aljaža Kranj – osnutek 
6. Odlok o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja komunalnih odpadkov v 

Mestni občini Kranj – osnutek 
7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o upravljanju in vzdrževanju javnih parkirišč – osnutek – 

predlog za skrajšani postopek
8. Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkirnih con in območij za pešce
9. Predlog spremembe cen storitev čiščenja odpadnih vod ter cen storitev povezanih z nepretočnimi 

greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami
10. Dopolnitev - Poslovni rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj in redna delovna uspešnost ravnateljev 

oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2024
11. Novelacija Trajnostne urbane strategije Mestne občine Kranj 2030+
12. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Kranj za leto 2024
13. Poročilo o delu Nadzornega odbora za leto 2024
14. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).
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1. POTRDITEV ZAPISNIKA 21. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 
SKLEPOV 

Poročilo o izvršitvi sklepov 21. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj je podal Bojan Veselinović, direktor 
Mestne uprave Mestne občine Kranj.

Po krajši razpravi svetnice dr. Andreje Valič Zver, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Potrdi se zapisnik 21. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 9. 4. 2025 ter poročilo o izvršitvi sklepov.

Sprejeto z večino glasov (32 PRISOTNIH: 31 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

2. KADROVSKE ZADEVE

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je v okviru točke Kadrovskih zadev predlagal, da razprava pri točki A. Soglasje 
k razrešitvi direktorice Zdravstvenega doma Kranj v skladu s 4. točko 4. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne 
občine Kranj zaradi varovanja osebnih podatkov poteka brez navzočnosti javnosti.

Razprave ni bilo, zato je predlagal mestnemu svetu v sprejem naslednji 

SKLEP: 

Razprava točke 2.A. Soglasje k razrešitvi direktorice Zdravstvenega doma Kranj poteka brez navzočnosti javnosti. 
Seja se v tem delu ne snema in ne piše se zapisnika o razpravi. Zapisnik bo vseboval le zapis končne odločitve 
mestnega sveta glede soglasja. O odločitvi bo župan seznanil javnost.

Sprejeto z večino glasov (31 PRISOTNIH: 30 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

Seja bo potekala brez navzočnosti javnosti. V dvorani so od mestne uprave ostali Andraž Jakelj, vodja Urada za 
družbene dejavnosti, Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve ter Milena Bohinc, 
sodelavka v Službi za mestni svet in krajevne skupnosti. Vso ostalo javnost je zaprosil, da zapusti dvorano. 

Seji se bosta posamezno pridružila Matjaž Žura – direktor Osnovnega zdravstva Gorenjske in Lilijana Gantar Žura 
– direktorica Zdravstvenega doma Kranj. 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je prosil svetnice in svetnike, da zaradi varovanja osebnih podatkov in 
morebitnih tožb, ne snemajo razprave.



4

A. SOGLASJE K RAZREŠITVI DIREKTORICE ZDRAVSTVENEGA DOMA KRANJ

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, podžupan in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. Dodatna pojasnila v zvezi s tem je podal Andraž Jakelj -  vodja Urada za družbene dejavnosti.

Seje sta se posamezno udeležila Matjaž Žura, direktor Osnovnega zdravstva Gorenjske, ki je predstavil predlog 
razrešitve in pa Lilijana Gantar Žura, direktorica Zdravstvenega doma Kranj.

Stališča komisij:
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja:
Komisija se je seznanila s kadrovsko zadevo – Soglasje k razrešitvi direktorice Zdravstvenega doma Kranj.

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:
Komisija se je seznanila s kadrovsko zadevo – Soglasje k razrešitvi direktorice Zdravstvenega doma Kranj.

Po obširni razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Mestna občina Kranj daje soglasje k predlagani razrešitvi Lilijane Gantar Žura kot direktorice Zdravstvenega doma 
Kranj. 

Sklep ni sprejet (33 PRISOTNIH: 0 ZA, 33 PROTI).

Župan Matjaž Rakovec, po zaključku točke povabi javnost v dvorano. 

B. IMENOVANJE DIREKTORJA (M/Ž) JAVNEGA ZAVODA PREŠERNOVO GLEDALIŠČE KRANJ

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki je 
podal predlog, da se za direktorja javnega zavoda Prešernovo gledališče Kranj za mandatno obdobje petih let 
imenuje Rok Bozovičar. Predlog je bil predložen pisno na mizo. 

Stališča komisij: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja:
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga mestnemu svetu, da , da se za direktorja 
javnega zavoda Prešernovo gledališče Kranj imenuje Rok Bozovičar. 

Komisija za kulturo in šport:
Komisija se je seznanila s predlogom za imenovanje Nuše Ekar za direktorico javnega zavoda Prešernovega 
gledališča Kranj za dobo 5 let.

Statutarno pravna komisija:
V kadrovski zadevi imenovanja direktorja javnega zavoda Prešernovo gledališče Kranj Statutarno pravna komisija 
opozarja mestni svet, da v postopu ni bila upoštevna določba 2. točke 106. člena Poslovnika, ki določa, da 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja mestnemu svetu daje predloge v zvezi s kadrovskimi 
vprašanji v občini.

V razpravi so sodelovali: Jure Šprajc, Irena Dolenc, Sandra Gazinkovski, mag. Maj Fritz, Ana Černe, Nada Bogataj 
Kržan, Rok Igličar, Manja Zorko, mag. Igor Velov, dr. Andreja Valič Zver, Bojan Homan. 
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Predlagatelj, župan Matjaž Rakovec, je umaknil predlog sklepa, ki je bil podan v gradivu, in sicer da se za 
direktorico javnega zavoda Prešernovo gledališče Kranj za mandatno dobo petih let imenuje Nuša Ekar. 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP:

1. Rok Bozovičar se imenuje za direktorja javnega zavoda Prešernovo gledališče Kranj za mandatno dobo petih 
let. Roku Bozovičarju se vroči sklep o izbiri.

2. Neizbranim kandidatom se vroči obvestilo o neizbiri.

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 14 ZA, 8 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

Mestni svet je prejel obvestilo Manje Zorko glede obstoja okoliščin, ki izkazujejo nasprotje interesov in predlog, 
da mestni svet odloči o izločitvi. 

Manja Zorko je zapustila sejno sobo. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP:

Mestno svetnico Manjo Zorko se izloči iz razprave in glasovanja o točki 2.C dnevnega reda (Kadrovske zadeve), 
22. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, v okviru katere se obravnava mnenje h kandidaturi za ravnatelja 
Srednje ekonomske, storitvene in gradbene šole Šolskega centra Kranj. Osnutek sklepa ste prejeli na mizo. 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 26 ZA, 1 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

C. MNENJE H KANDIDATURI ZA RAVNATELJA SREDNJE EKONOMSKE, STORITVENE IN GRADBENE ŠOLE 
ŠOLSKEGA CENTRA KRANJ

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP:

MNENJE h kandidaturi za ravnatelja Srednje ekonomske, storitvene in gradbene šole Šolskega centra Kranj: Mihu 
Povšiču se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnatelja Srednje ekonomske, storitvene in gradbene šole 
Šolskega centra Kranj.

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).

Župan je povabil podžupanjo Manjo Zorko, da se udeleži seje. 
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D. IMENOVANJE PREDSTAVNIKA MESTNE OBČINE KRANJ V SVET ZAVODA GORENJSKE LEKARNE

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP:

V Svet zavoda Gorenjske lekarne se kot predstavnika ustanovitelja, Mestne občine Kranj, imenuje Sebastjan 
Gubič.

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj.

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).

E. POTRDITEV KANDIDATURE ZA ČLANICO NADZORNEGA ODBORA FUNDACIJE VINCENCA DRAKSLERJA

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP:

Mestni svet Mestne občine Kranj potrjuje kandidaturo za članico Nadzornega odbora Fundacije Vincenca 
Drakslerja Nadi Bogataj Kržan. 
Sklep začne veljati z dnem sprejema na mestnemu svetu.

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).

3. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

A. IZBRIS ZAZNAMBE JAVNEGA DOBRA NA NEPREMIČNINI KATASTRSKA OBČINA 2140 PODREČA PARCELA 
1025/4 (ID 7417047)

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Izbrisom zaznambe javnega dobra 
na nepremičnini k.o. 2140 Podreča parcela 1025/4 (ID 7417047) in se z njim tudi strinjajo.

Statutarno pravna komisija:
Komisija s pravnega vidika nima pripomb. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 
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SKLEP:

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2140 PODREČA 
PARCELA 1025/4 (ID 7417047).

Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA).

B. NAČRT PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA MESTNE OBČINE KRANJ ZA LETO 2025 - dopolnitev

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2025 – dopolnitev in se z njim tudi strinja.

Komisija za stanovanjske zadeve: 
Komisija se je s predlaganim gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP:

Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2025.

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA).

C. UVRSTITEV NOVEGA PROJEKTA V NAČRT RAZVOJNIH PROGRAMOV (NRP) – NAKUP DELA STAVBE ŠT. 17 
(STAVBA 740) NA TAVČARJEVI ULICI 22 V KRANJU S STRANI ZAVODA ZA TURIZEM IN KULTURO KRANJ

Uvodno poročilo je podal Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP:

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2025, se odpre nov NRP Nakup dela stavbe št. 17 stavba 740 na 
Tavčarjevi ulici 22 v Kranju s strani Zavoda za turizem in kulturo Kranj;
- iz že odobrenih sredstev v okviru projekta NRP 40324001 Investicije Zavoda za turizem in kulturi Kranj za 
obdobje 2024-2027, PP 170301 Zavod za turizem in kulturo Kranj, podkonto 432300 Investicijski transferi 
javnim zavodom
- na novo odprti NRP: Nakup dela stavbe št. 17, stavba 740 na Tavčarjevi 22 v Kranju v višini 81.100 eur PP 
170301 Zavod za turizem in kulturo Kranj, podkonto 432300 Investicijski transferi javnim zavodom

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).
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4. SPREMEMBE IN DOPOLNITVE POSLOVNIKA MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ - OSNUTEK

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij: 

Statutarno pravna komisija:
Komisija je podala naslednjo pripombo:

- V 14. členu naj uprava pojasni, zakaj predlaga črtanje 2. in 3. odstavka 160. člena Poslovnik glede na to, 
da nista v nasprotju z zakonom

Komisija za stanovanjske zadeve: 
Komisija se je s predlaganim gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se osnutek Sprememb in dopolnitev Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Kranj. 

Sprejeto z dvotretjinsko večino navzočih članov (30 PRISOTNIH: 29 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

5. ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
OSNOVNE ŠOLE JAKOBA ALJAŽA KRANJ – OSNUTEK 

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališča komisij:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlaganega Odlok o spremembah 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Jakoba Aljaža Kranj – osnutek – 
predlog za skrajšani postopek.

Statutarno pravna komisija:
Komisija s pravnega vidika nima pripomb. 

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovne šole Jakoba Aljaža Kranj – osnutek.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se osnutek Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovne šole Jakoba Aljaža Kranj. 

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA).
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6. ODLOK O NAČINU OPRAVLJANJA OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA 
KOMUNALNIH ODPADKOV V MESTNI OBČINI KRANJ – OSNUTEK 

Uvodno poročilo je podal Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.

Stališča komisij:
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja 
komunalnih odpadkov v Mestni občini Kranj – osnutek z vsemi predlogi članov komisije.

Statutarno pravna komisija je sprejela naslednje  PRIPOMBE:
- Statutarno pravna komisija predlaga, da se v enem členu opredeli kaj ureja Tehnični pravilnik,
- v 2. členu se beseda »vprašanja« nadomesti z besedo »področja«,
- v 5. členu naj se besedilo nadomesti z naslednjim stavkom »Javno službo zagotavlja Javno podjetje 

Komunala Kranj«.
- v 2. odstavku 6. člena naj uprava pojasni definicijo »površine v zasebni lasti«, oziroma naj se besedilo 

smiselno preoblikuje glede na namen,
- v 10. odstavku 7. člena naj uprava pojasni kaj je mišljeno z dogovorom, ki bi ga morali skleniti polnoletni 

člani gospodinjstva,
-  v 1. odstavku 9. člena naj se črta besedilo za besedo »predpisi«
- v 2. točki 1. odstavka 15. člena se beseda »od« nadomesti z besedo »do«,
- v 3. točki 1. odstavka 15. člena naj uprava pojasni namen točke
- v 6. točki 1. odstavka 15. člena naj uprava pojasni na kakšen način se bo zaračunala dodatna količina 

odpadkov,
- 12. točka 1. odstavka 15. člena naj se zapiše kot zadnja točka, 
- v 2. odstavku 15. člena naj uprav pojasni kateri odpadki so opredeljeni v zadnji alineji,
- 1. in 3. točka 2. odstavka 16. člena urejata isto vsebino, zato naj se ena črta,
- v 5. točki 2. odstavka 16.člena naj uprava pojasni, zakaj bi moral zabojnik takoj odstraniti iz prevzemnega 

mesta,
- uprava naj pojasni zakaj se uporablja v odloku beseda »prepuščati« namesto »odlagati«,
- 12. in 2. točka 2. odstavka 16. člena urejata isto vsebino, zato naj se ena črta,
- v 15. točki 2. odstavka 16. člena naj se beseda »stroške« nadomesti z besedo »škodo«,
- 1. in 2. točka 17. člena urejata enako vsebino kot 2. točka 2. odstavka 16. člena, 
- 11. točka 17. člena naj se uvrsti kot 7. točka,
- 15. točka 17. člena naj se črta,
- v 14. točki 17. člena naj uprava pojasni, zakaj lastnik ne sme more brskati po svojem zabojniku,
- v 18. členu naj se črta zadnja alineja
- v 19. členu naj se v  zadnji alineji besedilo »z zakonom ali odlokom občine« nadomesti z besedo »s 

predpisi«, 
- v 6. odstavku 20. člena se za besedo »sobodajalcem« doda beseda »ter«,
- v 7. odstavku 20. člena naj se uredi drugače, saj materija glede pridobivanja podatkov o povzročiteljev 

ne more biti stvar odloka,
- uprava naj presodi ali je 21. člen potreben ali pa je materija urejena v drugih predpisih,
- v 1. odstavku 22. člena naj se beseda »sestavljajo« nadomesti z besedo »so«,
-  v 2. odstavku 22. člena naj se črta besedilo »z zakonom, s tem odlokom in drugimi občinskimi predpisi 

določenimi pogoji«,
- 3. odstavek 22. člena naj se črta,
- v 23. člena naj se beseda »sestavljajo« nadomesti z besedo »so«,
- 3. in 5. odstavek 24. člena naj se črta,
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- v 25. členu naj se beseda »občini« nadomesti z besedno zvezo »notranji organizacijski enoti mestne 
uprave občine«,

- v 2. odstavku 27. člena naj se črta zadnja alineja,
- v 28. členu naj uprava preveri sklicevanje na člene, ker 18. člen določa financiranje,
- v 1. odstavku v 2. alineji 29. člena naj uprava preveri kaj izdaja mnenjedajalec, 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odlokom o načinu opravljanja obvezne 
občinske gospodarske javne službe zbiranja komunalnih odpadkov v Mestni občini Kranj in nanj nima pripomb.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme osnutek Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske 
javne službe zbiranja komunalnih odpadkov v Mestni občini Kranj. 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).

7. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O UPRAVLJANJU IN VZDRŽEVANJU JAVNIH PARKIRIŠČ 
– OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK

Uvodno poročilo je podal Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.

Stališča komisij:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlaganega Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o upravljanju in vzdrževanju javnih parkirišč – osnutek – predlog za skrajšani postopek in se 
z njim tudi strinja.

Statutarno pravna komisije je sprejela naslednjo PRIPOMBO:
- v 2. členu (8.a člen) se v 5.točki beseda »upravni« nadomesti z besedo »upravljavski«,

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o upravljanju in vzdrževanju javnih 
parkirišč – osnutek – predlog za skrajšani postopek.

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o upravljanju in vzdrževanju javnih parkirišč in nanj nima pripomb.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje

SKLEP: 

1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o upravljanju in vzdrževanju javnih parkirišč.  

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o upravljanju in vzdrževanju javnih parkirišč se sprejme po 
skrajšanem postopku. 
3. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o upravljanju in vzdrževanju javnih parkirišč.

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).
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8. ODREDBA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODREDBE O DOLOČITVI OBMOČIJ PARKIRNIH CON IN 
OBMOČIJ ZA PEŠCE

Uvodno poročilo je podal Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.

Stališča komisij:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlagane Odredbe o spremembah in 
dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkirnih con in območij za pešce – enostopenjski postopek in se z njo 
tudi strinja.

Statutarno pravna komisija:
Komisija s pravnega vidika nima pripomb. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila z Odredbo o spremembah Odredbe o določitvi območij parkirnih con in območij za 
pešce.

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odredbo o spremembah Odredbe o določitvi 
območij parkirnih con in območij za pešce in nanj nima pripomb. 

Po krajši razpravi svetnikov: Bojana Homana, Tomaža Ogrisa, Sonje Mašić, je dal predsedujoči župan Matjaž 
Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi območjih parkirnih con in območij za 
pešce. 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

9. PREDLOG SPREMEMBE CEN STORITEV ČIŠČENJA ODPADNIH VOD TER CEN STORITEV POVEZANIH Z 
NEPRETOČNIMI GREZNICAMI, OBSTOJEČIMI GREZNICAMI IN MALIMI KOMUNALNIMI ČISTILNIMI 
NAPRAVAMI

Uvodno poročilo sta podala Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet ter Matjaž Berčon – 
direktor Komunale Kranj, j.p.

Stališča komisij:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s Predlogom spremembe cen storitev čiščenja 
odpadnih vod ter cen storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami in se z njim tudi strinja.

Statutarno pravna komisija:
Komisija s pravnega vidika nima pripomb. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila s Predlogom spremembe cen storitev čiščenja odpadnih vod ter cen storitev povezanih 
z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami.

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila s Predlogom spremembe cen storitev čiščenja 
odpadnih vod ter cen storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami in nanj nima pripomb.
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Po krajši razpravi svetnika Bojana Homana, je dal predsedujoči v potrditev naslednje

SKLEPE: 
1. Potrdi se Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe čiščenje komunalne 

in padavinske odpadne vode na območju Mestne občine Kranj in občin Jezersko, Naklo, Preddvor in Šenčur.

1.2. Potrdijo se cene občinske gospodarske javne službe čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode:

1.2.1  Potrdijo se cene storitev čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode:

Omrežnina čiščenje Storitev čiščenje
Premer vodomera

v EUR/mesec brez DDV v EUR/m3 brez DDV

DN ≤ 20 3,52

20 < DN <40 10,57

40 ≤ DN < 50 35,24

50 ≤ DN 52,86

0,6988

Cene storitve začnejo veljati po preteku veljavnosti cen s poračunom, to je od 1. 7. 2026 dalje.

1.2.2. Za obdobje enega leta od sprejetja tega sklepa se uporabljajo cene storitev čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode s poračunom:

Omrežnina čiščenje Storitev čiščenje
Premer vodomera

v EUR/mesec brez DDV v EUR/m3 brez DDV

DN ≤ 20 3,89

20 < DN <40 11,67

40 ≤ DN < 50 38,90

50 ≤ DN 58,35

0,6366

1.3. Cene občinske gospodarske javne službe čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode na območju 
Mestne občine Kranj in občin Jezersko, Naklo, Preddvor in Šenčur veljajo, ko jih potrdijo pristojni občinski 
organi Mestne občine Kranj in občin Jezersko, Naklo, Preddvor in Šenčur ter se uporabljajo od  1. 7. 2025 
dalje.

1.4. Cene občinske gospodarske javne službe za storitev čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode in za 
omrežnino, s poračunom, veljajo za obdobje enega leta od 1. 7. 2025 do 30. 6. 2026.

2. Potrdi se Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe za storitve, 
povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami na 
območju Mestne občine Kranj in občin Cerklje na Gorenjskem, Jezersko, Naklo, Preddvor in Šenčur.

2.2. Potrdijo se cene občinske gospodarske javne službe za storitve, povezane z nepretočnimi greznicami, 
obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami:
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EM CENA v (EUR brez DDV) CENA s poračunom 
v (EUR brez DDV)

Storitev 
(čiščenje greznice in odvoz 
blata)

m3 0,5344 0,4969

Omrežnina
(prevzem in obdelava blata 
na CČN Kranj) mesec 3,04 2,83

2.3. Cene občinske gospodarske javne službe za storitve, povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi 
greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami veljajo, ko jih potrdijo pristojni občinski organi 
Mestne občine Kranj in občin Cerklje na Gorenjskem, Jezersko, Naklo, Preddvor in Šenčur ter se uporabljajo 
od  1. 7. 2025 dalje.

2.4. Cena občinske gospodarske javne službe za storitve, povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi 
greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami, s poračunom, velja za obdobje treh let od 1. 7. 2025 
do 30. 6. 2028.

2.5. Cena občinske gospodarske javne službe za omrežnino s poračunom velja za obdobje enega leta od 1. 7. 
2025 do 30. 6. 2026.

Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH; 22 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA).

Po zaključku je dal pobudo svetnik Bojan Homan mestni upravi, da pri pripravi proračuna za leto 2026 razmisli o 
subvencioniranju malih čistilnih naprav in prenov greznic za občane in občanke Kranja.

Po krajši razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Mestni svet daje pobudo mestni upravi, da pri pripravi proračuna za leto 2026 razmisli o subvencioniranju malih 
čistilnih naprav in prenov greznic za občane in občanke Kranja.

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA).

10. DOPOLNITEV - POSLOVNI REZULTATI JAVNIH ZAVODOV V MESTNI OBČINI KRANJ IN REDNA DELOVNA 
USPEŠNOST RAVNATELJEV OZ. DIREKTORJEV JAVNIH ZAVODOV V LETU 2024

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti. 

Stališča komisij:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z Dopolnitvijo - Poslovni rezultati javnih zavodov v 
Mestni občini Kranj in redna delovna uspešnost ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2024.

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:
Komisija se je seznanila z Dopolnitvijo - Poslovni rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj in redna delovna 
uspešnost ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2024.
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Komisija za kulturo in šport:
Komisija se je seznanila z dopolnitvijo poslovnih rezultatov javnih zavodov v Mestni občini Kranj in redno 
delovno uspešnostjo ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2024.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednja

SKLEPA: 

2. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlagano razporeditvijo presežkov prihodkov nad odhodki v letu 
2024 v javnih zavodih: Prešernovo gledališče Kranj v višini 38.575,40 €, Mestna knjižnica Kranj v višini 59.385,79 
€, Gorenjski muzej v višini 21.348,33 € Kranjski vrtci v višini 40.231,10 €, Glasbena šola Kranj v višini 67.465,66 €, 
Zavod za turizem in kulturo Kranj v višini 154.908 € in Gasilsko reševalna služba Kranj v višini 16.167,67 €, Ljudska 
univerza Kranj v višini 77.876 € ter Zavod za šport v višini 14.739,19 €.

6. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlagano redno delovno uspešnostjo za obdobje januar - 
december 2024, in sicer:
- za ravnatelje: Kranjskih vrtcev, OŠ Franceta Prešerna Kranj, OŠ Simona Jenka Kranj, OŠ Janeza Puharja Kranj – 
Center, OŠ Stražišče Kranj, OŠ Orehek Kranj, OŠ Predoslje Kranj, OŠ Staneta Žagarja Kranj, OŠ Jakoba Aljaža Kranj, 
OŠ Matije Čopa Kranj, OŠ Helene Puhar Kranj,
- za direktorje javnih zavodov: Osnovno zdravstvo Gorenjske, Prešernovo gledališče Kranj, Ljudska univerza Kranj, 
Glasbena šola Kranj, Zavod za turizem in kulturo Kranj, Lokalna energetska agencija Gorenjske in Zavoda za šport 
Kranj.

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).

11. NOVELACIJA TRAJNOSTNE URBANE STRATEGIJE MESTNE OBČINE KRANJ 2030+

Uvodno poročilo sta podali: Ida Bibič, strokovna sodelavka in Slavka Zupan, zunanja sodelavka, obe pripravljavki 
TUSa.

Stališče komisije:
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila z Novelacijo Trajnostne urbane strategije Mestne občine Kranj 2030+.

Po krajši razpravi Janeza Černeta, Roga Igličarja in Irene Dolenc, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v 
potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Novelacija Trajnostne urbane strategije Mestne občine Kranj 2030+.

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).
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12. OCENA IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI MESTNE OBČINE KRANJ ZA LETO 2024

Uvodno poročilo sta podala: Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj in Robert Zadnik, direktor Skupne 
občinske uprave občin Gorenjske.

Po krajši razpravi Vlaste Sagadin, Janeza Černeta, mag. Maja Fritza, Bojana Homana, Manje Zorko, Roka Igličarja, 
Roberta Zadnika, dr. Nevena Polajnarja in Saše Kristan, je dal predsedujoči na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Občinski program varnost Mestne občine Kranj za leto 2024 se je izvajal uspešno, skladno z zastavljenimi cilji. 

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

13. POROČILO O DELU NADZORNEGA ODBORA ZA LETO 2024

Uvodno poročilo sta podala: Slavko Erzar, predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Kranj in Darko Jarc, 
podpredsednik. Izpostavila sta predlog za spremembo in dopolnitev Pravilnika o merilih za izplačilo sejnin članom 
mestnega sveta in njegovih delovnih telesih, plačil članom občinskih organov in članom svetov krajevnih 
skupnosti v Mestni občini Kranj. 

Po krajši razpravi , je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec, na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s Poročilom o delu Nadzornega odbora Mestne občine Kranj za 
leto 2024.

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA).

14. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 

1. Saša Kristan – pri točki Poročilo o izvajanju ter oceno občinskega programa varnosti Mestne občine Kranj za 
leto 2024: 
Nasproti novega spomenika v Stražišču (pred graščino) so ograjeni vrtovi. Zanima jo, v čigavi lasti so in, če 
plačujejo najemnine za vrtove. Zanima jo, zakaj je tam dovoljena postavitev ograj. Opazila je, da jim Flora pokosi 
travo, zato jo zanima na čigave stroške.  

2. Irena Dolenc: 
- Na Komisiji za finance in premoženjska vprašanja so se pogovarjali o mladih, ki imajo otroke v vrtcih.  Na aprilski 
seji mestnega sveta so bile sprejete ekonomske cene vrtcev. Prve ekonomske cene vrtcev veljajo do 1. 10. 2025., 
v proračunu je zagotovljenih dovolj sredstev, da starši višje ekonomske cene ne bodo občutili. S 1. 10. 2025. so 
bile potrjene še dodatno povišane nove ekonomske cene, ker je bil predlog občinske uprave, da se prvi starostni 
skupini zagotovi petodstotna subvencija, za drugo starostno skupino in kombinirane oddelke pa triodstotna 
subvencija iz občinskega proračuna. Tak predlog so potrdili vsi svetniki, z izjemo svetnikov SDS in NSi. V NSi si 
želimo, da se cena za starše ne spremeni, naklonjeni smo temu, da se celo zniža. Na primer, Ljubljana ima 24,5 
odstotno subvencijo cene za prvo starostno obdobje. Sredstva proračuna niso vedno počrpana, včasih tudi zato 
ne, ker se jih pri določenih postavkah namerno malo se predimenzionira, zato verjamejo, da ne bo težko najti 
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ene prerazporeditve. Tudi moja kolegica, Nina Rus Turuk, je mnenja, da starši, ki imajo enega ali pa dva otroka, 
plačujejo najvišje cene in jim to predstavlja res velik strošek. Bilo bi primerno, da gre občina finančno naproti tudi 
tem staršem. Na koncu so sprejeli sklep: "občinska uprava naj do septembra preuči možnost prerazporeditev v 
občinskem proračunu, da se tudi po 01.10.25 cena vrtca za starše ne bo povišala. Ocena sredstev je 35.000 EUR 
mesečno. Vir je aprilska seja mestnega sveta. Tak ukrep bo razbremenil mlade družine, ki se v tem obdobju 
ukvarjajo tudi z reševanjem stanovanjskega problema". Člani komisije za finance so ta sklep potrdili in predlagajo 
razpravo na mestnem svetu. 

3. Tomaž Ogris: 
- Glede na to, da se v Kranju gradi Kranjska Iskrica, Dolnov, Savska loka, cona Hrastje, se bo izjemno povečala 
prometna obremenitev, še posebej na Delavskem mostu in od krožišča Mercator proti avtocesti. Za že obstoječe 
zastoje, ki se pojavljajo na cesti od Qlandie čez Delavski most proti Laboram, je predlagal, da se naredi neka 
analiza prometnih tokov in se potem skupaj z državo razmisli, ali je tam možna uvedba pasu za zavijanje desno. 
Nekoč so se pogovarjali o štiripasovnici od krožišča pri Mercatorju proti avtocesti. Predlagal je, da se pospešijo 
dogovori z državo, preden bo promet postal neobvladljiv. 

4. Rok Igličar: 
- Vprašal je, zakaj je bila v soboto glavna kranjska pošta zaprta. V spominu ima, da je bila ob sobotah odprta, zato 
ga zanima ali je to naredila pošta samovoljno ali slučajno kaj je o tem obvestila občino? 
- Včeraj se je udeležil nomotehničnih dnevov, kjer se je kar bogato obravnavalo področje pravodajnega procesa 
na lokalnem nivoju. Dal je pobudo, da se naslednjih nomotehničnih dni udeleži kdo iz Mestne občine Kranj. 
Smatral je, da bi bilo to silno koristno. Povezano s tem je ponovno dal pobudo za spremembo statuta v smislu, 
da se ukine možnost avtentične razlage. 

5. Jure Bohinec: 
- Vprašanja in pripombe se nanašajo na avtobusno postajo Kranj. Vsak delovni dan okrog 15.00 in zvečer okrog 
20.00 se že 17 let na poti domov vozi mimo in opazuje ne njen razvoj, ampak razkroj. Situacija se je drastično 
poslabšala odkar je Arriva prevzela prejšnje avtobusne prevoznike in uporablja postajo. Zanima ga, zakaj naša 
občina to dopušča? Zakaj ničesar ne storijo, da se ta sramota ne ustavi, ampak nadaljuje? Uporabniki postaje, 
čakajoči, se sedaj nimajo niti kam usesti, ne opraviti potrebo. Postaje so slabo označene, na levi stojijo avtobusi 
za Kosovo, obkroženi z osebnimi avti, ki zapirajo prehod iz Bleiweisove na Koroško in uvoze stanovalcem na 
Stošičevi. Povsod hrup, kričanje ob urah počitka, kje je čakalnica, streha ob dežju? Povsod in vsem na očeh so 
osebe, ki nadlegujejo ljudi za denar, trgajo jim torbice, nadlegujejo otroke, dekleta se pretepajo. Policija je 
oddaljena 50 m. Zdaj, ko so že danes govorili o tem, nedolgo nazaj so se tudi streljali, takrat jih je 15 policajev 
ven priteklo. Sedaj ob prijavi pride policija z daljšim zamikom, ko take osebe že izginejo. Stavim, da avtobusna 
postaja ne bi zdržala inšpekcijskega nadzora za opravljanje dejavnosti v takih pogojih. Našla so se sredstva za 
ureditev parka, rušenje stare vile, kdaj bo na vrsti postaja, vredna tretjega slovenskega mesta po velikosti, postaja 
vredna ljudi, prebivalcev Kranja, turistov, ki jih zanese k nam: osvetljena, varna in z osnovnimi prostori, ki jih ima 
večina mest. Prosi za pisni odgovor. 

6. Vlasta Sagadin: 
- Vprašala je, ali je nadhod za pešce čez cesto za pokopališčem še v igri?

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da bo roku 14 dni poslan v zvezi s tem javni razpis. 
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- Glede medijev na Mestni občini Kranj. Pojavil se je "podkast iz Kranja" pred časom na spletni strani MOK, ki ga 
vodi Toni Cahunek, skupaj z županom. Zanima jo, ali bo to mesečni podkast, kjer bodo objavljali razne dosežke 
Mestne občine Kranj ali pa bodo sodelovali strokovnjaki? Vprašala je, ali bodo imeli možnost tudi svetniki ali 
morda predsedniki strank, skratka politični sodelavci ali bo to interni medij Mestne občine Kranj in iz katere 
proračunske postavke bo financirano. Dodala je, da ni proti, ampak bi bilo prav, da bi tudi drugi imeli priložnost 
ali možnost sodelovati s Tonijem na podkastu po nekem razporedu. 

Seja je bila zaključena ob 21.30.

Zapisala:
Milena Bohinc

Matjaž Rakovec
Župan
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